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242 respondenten hebben 
deelgenomen aan het onderzoek

42% 
vindt het nodig dat er meer 
publieke laadpalen komen

56% 20% 22%

(Zeer) mee eens

Neutraal

(Zeer) mee oneens

Weet niet

Zou je gebruik maken van een 
(elektrische) deelauto in jouw wijk?

‘Elektrisch rijden moet gestimuleerd 
worden vanuit de overheid.'

MAAR
openbaar groen mag volgens 
62% nooit verdwijnen voor 

plekken voor publieke laadpalen

ELEKTRISCH RIJDEN 

23% 
rijdt wel een elektrische auto

Waarom wel een elektrische auto?
1. Beter voor het milieu
2. Rijdt comfortabeler
3. Goedkoper in gebruik

64%
rijdt geen elektrische auto

Waarom geen elektrische auto?
1. Duurder in aanschaf
2. Twijfel of het beter is voor het milieu
3. Minder ver mee rijden

62% 
weet een geschikte plek 
voor publieke laadpalen 9%

32%

47%

11%

Ja, zeker wel

Ik zal dat overwegen

Nee, zeker niet

Weet niet
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